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1. Valg af dirigent: Frederik Zoega blev indsGllet af bestyrelsen. Han blev valgt uden 
modkandidat. Dirigenten kunne konstatere, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt og er 
aRoldt i februar i overensstemmelse med vedtægterne. Generalforsamlingen er derfor 
gyldig og beslutningsdygGg.  

2. Valg af referent: Mia Forsling blev indsGllet af bestyrelsen. Hun blev valgt uden 
modkandidat. 

3. Formandens beretning: 
Indleder med at udtrykke stor taknemmelighed over for alle dedikerede medlemmer, 
ansaUe og bestyrelse, der alle viser meget iniGaGv og drive.  
Tak Gl alle holdledere, trænere og sportsudvalg for utræUeligt arbejde med at holde 
klubben kørende. Med mange nye arbejdsopgaver Gl sportsudvalget er det vigGgt, at vi 
frigiver Gd Gl udvikling af det sportslige arbejde. 
Varmt velkommen Gl nyansaUe Gl skolesamarbejdet – Philip og Fien. 
Vi tror på dynamik som skaberkraZ og vi har en god dynamik i Falcons, men alle bedes 
overveje eget bidrag Gl dynamikken i klubben – er der behov for ændringer eller 
forbedringer Gl at være med Gl at løZe klubbens dynamik, fx øge sin Glstedeværelse, 
trække sig lidt, opfordre lederskabet og lærer andre op så flere kan bidrage Gl foreningen?  
Vi lægger fundament for en god hockeyforening og en unik kultur, der kan præge en ny æra 
inden for dansk ishockey. Vi har allerede opnået meget, selvom vi er en ung klub. Vi har 
dygGge trænere, et stort talentområde og en fantasGsk atmosfære i klubben. Vores vision 
er klar: Vi ønsker at skabe en ægte ishockeyklub med sunde værdier, hvor alle føler sig 
velkomne og respekteret.  
Vi stræber hele Gden eZer forbedring og udvikling, og det er denne drivkraZ, der fortsæUer 
med at inspirere os.  
I Falcons er der en stor mangfoldighed med hold som Guardians, Ladies, 12-18, 
moGonsholdene og vores ungdomshold skaber en unik kultur, der Gltrækker folk fra andre 
klubber, hvilket vi må betragte som skulderklap over at vi gør noget som er interessant. 
Udfordringer som vi skal forholde os Gl er økonomi, Gd og struktur som vi hele Gden skal 
arbejde for at sikre en videre succes.  
Mange af vores tal går lige nu i den rigGge retning: Medlemstallet sGger, økonomien sGger, 
trænerstaben sGger, sponsoraterne sGger, men jo større økonomi desto større risiko og 
derfor skal vi professionalisere flere områder. 



Klippekortet udfases og kasseapparat indføres samt en ensartet indkøbsproces. 
Der er også Gng som går imod os, såsom isGder, Glstrækkelig trænerkapacitet og 
manglende økonomisk opbakning fra kommunen fremover. 
Vi har spændende forretningsmuligheder og udviklingspunkter foran os fx, egne camps og 
baUle camps Gl nye samarbejder og arrangementer, der vil styrke vores klub og øge vores 
indflydelse i lokalsamfundet og på landsplan. Vi skal tænke nyt for at skabe grundlag for 
vores ambiGoner og som kan skabe aUrakGve Glbud Gl vores spillere.  
Som vi fortsæUer med at vokse og udvikle os, vil der naturligvis opstå nye udfordringer, 
men med klar kommunikaGon, tydelig ledelse og samarbejde kan vi finde løsninger.  
Vi kan se Glbage på det forgange år med stolthed over alt, hvad vi har opnået. Vi har fået et 
stort Glskud Gl nye junior mål og vores udendørs hockeybane. BaUle camps, FNL, cups på 
alle årgangene viser en sGgende interesse for Falcons som helhed – det er en glæde at se 
vores klub vokse og blomstre.  
Tak for jeres fortsaUe støUe og dedikaGon Gl vores klub. Lad os fortsæUe med at gøre vores 
klub Gl det bedste sted at være for alle hockeyentusiaster.   
Beretningen godkendes. 
 

4. Indlæg fra Sportsudvalget v/ Adam, Trevor, William. 
Hvordan vi skaber udvikling for vores ældste program u14 har været et stort arbejdsområde 
for sportsudvalget. Vi har nu haZ et år Gl at vurdere samarbejdet.  
Årets samarbejde med Hvidovre fortsæUes fremadreUet for næste sæson på hele u14 
årgangen og vil blive inddelt i 14.1, 14.2 og 14.3. 
12-18 holdet ændres Gl et U14.3 med de nødvendige kompensaGoner, således at der sikres 
træningsGder og flere muligheder for at spille kampe under et U14.2 niveau.  
SEP (sports ecxellent programmes) – nyt stort projekt for nye veje for vores ældste spilleres 
videre udvikling i samarbejde med skolerne i nærområderne. 
Der stræbes eZer at ansæUe headcoaches på alle ungdomsholdene, og vi stræber eZer at 
gå væk fra forældretrænere over Gd.  
Sportsudvalget ser gerne at der aRoldes Nordic cups for alle hold.  
Sportsudvalget søger at skabe Glbud der dækker alle niveauer over sommeren med 
BaUlecamps og AFC og arbejder hele Gden på at Glbyde camps i god Gd.  
Der er søgt isGder i kommunen, men isGd over sommeren er ikke fastlagt, men planerne er 
at der bliver masser af hockey i løbet af sommeren.  
Sæsonen skiZer fra 1/6, hvor alle børn vil blive rykket Gl deres nye respekGve årgange. 
Trænere bliver kaldt ind Gl samtaler for næste sæson. 
Kommentar fra salen: Ønske om endnu mere kommunikaGon fra sportsudvalget, da de har 
så mange gode ideer og tanker, men sportsudvalget ønsker ikke at sende falske 
forhåbninger ud før der er endelige udmeldinger fra kommune vedr. isGder og lignende, for 
meget handler om hvilke isGder vi får sGllet Gl rådighed. 
 

5. Budget: Gået godt og bedre end forventning. 
Forpagtning af kiosken er godkendt de næste tre år. SGgning med 15% af alle indtægter på 
kiosk, offentligt skøjteløb, og isdisko, men vi skal tænke anderledes omkring indtægter via 
vores cups og camps. 



Kommentar fra Kåre: Påkrævet at se på en højere top, så der kommer flere indtægter og 
mere plads i budgeUet. 
Kommentar fra Fien: Kan vi få nye skøjter Gl skøjteudlejningen?  
Kommentar fra Cora: Det er kriGsk at vi ikke har nok skøjter Gl udlejningen på de travle 
dage. 
ForsigGg på indtægtssiden og kriGsk på udgiZssiden. 
Kommentar fra Michelle: Er det kommunen der fastsæUer prisrammen? Ja. 
Budget godkendt. 
 

6. KonGngenter: Fremlægges af Dan. Prøver at udligne konGngenter, så der kommer en lineær 
sGgning. Der ses på trænerkapacitet og isGd, som ligger Gl grund for forslaget: 

Hold Halvårsgebyr Opkrævning 
   
   
Falcons Friends 300(1 x årligt) 1. sept. 
   
Fitforældre 500 (1 x årligt) 1. sept. 
   
Falkereden 600 1. sept./1. jan. 
   
Boblerne 600 1. sept./1. jan. 
   
U6 750 1. sept./1. jan. 
   
U8 950 1. sept./1. jan. 
   
U10 1.200 1. sept./1. jan. 
   
U12 1.450 1. sept./1. jan. 
   
U14 1.700 1. sept./1. jan. 
   
U12-18 1.250 1. sept./1. jan. 
   
Guardians 200 (1 x årligt) 1. sept. 
   
Motion A 1.100 1. sept./1. jan. 
   
Motion C 1.100 1. sept./1. jan. 
   
Ladies 1.250 1. sept./1. jan. 
   
Oldboys 1.250 1. sept./1. jan. 
   
2. div 1.250 1. sept./1. jan. 

 
Kommentar fra oldboys: Mange parkeringsudgiZer. 
Kommentar fra Cora: Savner at se sportsudvalget på 12/18, ønsker anerkendelse og office 
træning, ikke et problem med konGngentsatsen. 



Kommentar Louise: Hvad får vi mere for det øgede konGngent? Trænere fastansæUes. 
Ønske om en trænerintegrering og sportsudvalget. 
Forslaget bliver enstemmigt godkendt. 

6.1 Ekstra slide: Gennemgang af udvalg og opgaver i klubben, bestyrelse, og sportsudvalg v/ 
Klaus   
 

7. Indkomne forslag: Der er ikke kommet forslag ind fra medlemmer. Bestyrelsen sGller 
følgende forslag Gl generalforsamlingen, som fremlægges af Klaus. 
1) Nyt navn: Copenhagen Falcons Hockey blev vedtaget. Forslaget lød: Klubbens navn 

ændres fra ishockey- og skøjteklubben Copenhagen Falcons Gl Copenhagen Falcons 
Hockey Det er mere sGlrent, afspejler hvem vi er og viser vores internaGonale 
klubsamfund, samt det gør os mere genkendelige for udlændinge og udenlandske 
klubber. 

2) Titler ændres fra Formand Gl Forperson, Næspormand Gl Næsporperson. 1. stemme 
imod forslaget resten af salen stemte for. Forslaget lød: Vedtægterne gennemreUes så 
formand hedder forperson og næspormand hedder næsporperson – for at afspejle det 
omkringliggende samfund og nuGden. 

3) GrammaGsk ændring i vedtægterne godkendes. Forslaget lød: § 9.2 reUes grammaGsk, 
så det hedder ”Det reviderede regnskab samt det kommende års budget skal være 
offentliggjort på foreningens hjemmeside senest 14 dage før den ordinære 
generalforsamling.” 

4) Ændring Gl en flerstrenget klub blev vedtaget enstemmigt. Forslaget lød: § 2. Formål 
reUes Gl følgende, for at gøre os Gl en flerstrenget sportsklub, der kan få flere midler og 
afspejler reelt at vi også har en rullehockeyafdeling, og ønsket om at etablere en 
floorball afdeling. § 2.1 Foreningens hovedformål er at drive en ishockey-, rullehockey-, 
floorball- og skøjteklub, der samler og dyrker de større sportsgrene i hockeyfamilien, 
med et primært fokus på børn og unge i Københavns kommune. Klubben skal drives 
åbent, transparent og demokraGsk i et forpligtende fællesskab, der tager udgangspunkt 
i idealet om ”Foreningsdanmark” for derigennem at bidrage Gl at øge medlemmernes 
evne og lyst Gl at tage ansvar for eget liv og Gl at deltage akGvt og engageret i 
samfunds- og foreningslivet. Glæden ved sport, kammeratskab og fællesskab er 
udgangspunktet for hele foreningens virke. § 2.2 Foreningen er optaget i Danmarks 
Ishockey Union og deltager i unionens ungdoms- og breddearbejde samt 
turneringsakGvitet. Foreningen er således underlagt Danmarks Ishockey Unions (DIU), 
Danmarks Idrætsforbunds (DIFs) samt InternaGonal Ice Hockey FederaGons (IIHF) love, 
regler og bestemmelser. § 2.3 Foreningen er ligeledes optaget i RULLESPORT DANMARK 
og for akGviteter, der vedrører rullehockey afdelingen deltages i unionens ungdoms- og 
breddearbejde samt turneringsakGvitet. Rullehockey afdelingen er således underlagt 
RULLESPORT DANMARK, DIF samt InternaGonal Inline Skater Hockey FederaGons (IISHF) 
love, regler og bestemmelser. § 2.4 Endvidere vil foreningen søges optaget i Floorball 
Danmark og for akGviteter, der vedrører floorball afdelingen deltages i unionens 
ungdoms- og breddearbejde samt turneringsakGvitet. Floorball afdelingen vil således 
være underlagt Floorball Danmark, DIF samt InternaGonal Floorball FederaGon (IIF) 
love, regler og bestemmelser. I § 5.8 indføres det (… dækning af transportudgiZer eller 
øvrige udgiZer i forbindelse med foreningens virke, herunder deltagelse i arbejdet i 



Danmarks Ishockey Union, Rullesport Danmark eller Floorball Danmark).  – 
Hovedformål ændres fra kun ishockey Gl også at inkludere rullehockey og floorball klub, 
således at vi kan søge midler Gl de andre områder også. Vi er allerede optaget i 
Rullesport Danmark og Floorball Danmark. 
Der var nogle avlarende spørgsmål fra salen vedrørende betydningen af denne 
Glføjelse, som blev drøZet. Er det en opgave at vi kan løZe? Skal vi kunne sGlle trænere 
allerede i morgen? Det er en proces, hvor vedtægtsændringen kan give nogle nye 
muligheder for at vokse samt nye indtægtskilder. Derudover er der ikke et ønske om at 
andre pludselig skal sGZe en forening uden om Copenhagen Falcons. 

5) KonGngentpunktet i vedtægterne ændres for at kunne arbejde med 
konGngentstrukturen med ønsket om to betalingsrater frem for én. Ændringen blev 
vedtaget. Forslaget lød: § 3.3 reUes fra KonGngentet betales for en hel sæson (1. august 
Gl 31. juli) forud og skal betales senest 14 dage eZer sæsonstart. Besked om 
konGngentets størrelse og betalingsfrist udsendes pr. e-mail Gl foreningens medlemmer 
eller deres værge senest 4 uger før sæsonstart. Ved indmeldelse i løbet af sæsonen 
betales der et konGngent, der nedsæUes forholdsmæssig Gl den resterende del af 
sæsonen, således at der betales 1/12 af konGngentet pr. fuld Glbageværende måned 
med betalingsfrist 14 dage eZer udløbet af prøveperioden. Til ”KonGngentet betales jf. 
den på generalforsamlingen godkendte konGngentstruktur forud og skal betales senest 
Gl betalingsfrist. Besked om konGngentets størrelse og betalingsfrist udsendes pr. e-mail 
Gl foreningens medlemmer eller deres værge senest 4 uger før sæsonstart. For at gøre 
det mere fleksibelt og afspejle det vi reelt gør, samt give mulighed for at indføre en ny 
konGngentstruktur næste år, hvor vi kan få frivillighedsarbejde inkorporeret i 
konGngenterne. 

6) Bestyrelsen ønsker ændring af indkaldelsesGdspunktet for generalforsamlingen fra 
februar Gl marts måned, for at få bedre Gd Gl at arbejde med regnskaberne. Vedtaget 
enstemmigt. Forslaget lød: § 4.2 Bestyrelsen ønsker at ændre aRoldelsen for Ordinær 
generalforsamling Gl hvert år i marts måned i stedet for februar for at give bedre Gd Gl 
at klargøre regnskab og grundet mange opgaver med kommunen i februar. 

7) Bestyrelsen ønsker at udvide bestyrelsen op Gl 9 medlemmer. Der er mange opgaver, så 
der er behov for flere bestyrelsesmedlemmer. Forslaget blev vedtaget enstemmigt. 
Forslaget lød: § 5.2 Bestyrelsen ønsker at udvide bestyrelsen så den består af 9 
medlemmer og derfor ændres § 5.2 Gl følgende ”Bestyrelsen består af enten 3, 5, 7 
eller 9 medlemmer…” og i § 5.3 indføres ”…. Ved en bestyrelse på 9 personer, er 4 
medlemmer og 1. suppleanten på valg i lige år og 5 medlemmer og 2. suppleanten på 
valg i ulige år”. 

8) Kassererposten kan udliciteres Gl en uden for bestyrelsen. Forslaget blev vedtaget 
enstemmigt. Forslaget lød: I Glknytning Gl pkt. 5 sGller bestyrelsen forslag om at der i 
afslutningen af § 5.4 bliver indført ”KassererfunkGonen kan ved enighed i bestyrelsen 
varetages af en derGl egnet, men ikke akGvt medlem af bestyrelsen – denne person vil 
blive udvalgt af bestyrelsen specifikt Gl kassererfunkGonen (kassereren vil i det Glfælde 
ikke have stemmeret i bestyrelsens anliggender)”. Punkt 7 og 8 skyldes en øget 
arbejdsmængde i forbindelse med foreningens vækst og nye opgaver for at udvikle 
Copenhagen Falcons yderligere. 



9) Ændret tekst i vedtægterne fra sportschef Gl ansat/ ledere blev vedtaget enstemmigt. 
Forslaget lød: I § 5.8 indføres ” Hverken bestyrelsen, medlemmer af udvalg eller 
advisory board kan modtage fast vederlag fra foreningen. Der kan dog eZer beslutning i 
bestyrelsen ydes refusion for direkte udgiZer i forbindelse med arbejdet for foreningen 
(eksempelvis dækning af transportudgiZer eller øvrige udgiZer i forbindelse med 
foreningens virke, herunder deltagelse i arbejdet i Danmarks Ishockey Union, Rullesport 
Danmark eller Floorball Danmark). Der kan dog ydes honorar Gl foreningens 
ungdomstrænere og ansaUe/ledere samt refusion af de direkte udgiZer de måUe have i 
forbindelse med deres trænergerning (herunder træningstøj og –udstyr, 
transportomkostninger og kursusudgiZer). 

10) Forslag om at Glføje et afsnit om, at forpersonen kan ydes kompensaGon for tabt 
arbejdsfortjeneste for at løse ledelsesansvar i klubben. Stemmer imod forslaget: 5, over 
20 stemmer for forslaget som vedtages. Teksten skal dog revideres eZer drøZelse i 
salen, da den er for elasGsk som det står i forslaget, der lød: Bestyrelsen vil gerne have 
indført et afsnit Gl § 5.8, der lyder som følgende. Forpersonen kan, eZer enstemmig 
beslutning i bestyrelsen, ydes kompensaGon for tabt arbejdsGd i forbindelse med 
arbejde for foreningen, hvor forpersonen fungerer direkte som leder med 
personaleansvar over for klubbens fastansaUe. 
Der kom forslag Gl et fast honorar Gl forperson fra Peter Hjort. Og Cora var meget 
tydelig med at det skal skrives meget præcist med henblik for fremGd brug. 
 

8. Valg af bestyrelse: Der er tre på valg Gl bestyrelsen i år: Christopher Kaas Ibsen, Mia Forsling 
og Klaus Smærup genopsGller, samt to nye kandidater indsGlles af bestyrelsen: Kåre 
Knudsen og Rasmus Klingenberg Enevoldsen. Der var ingen modkandidater. Suppleanter 
Louise Helt og Lars Warncke.  
Valg af bestyrelse vedtaget enstemmigt.  
 

9. Eventuelt:  
IsGder og spændvidde på seniorhockey niveau.  
Muligt samarbejde med Hvidovre fremlagt af Bianca.  
Drejebog for de forskellige opgaver i kiosken, køkkenet osv. Så det kan være hjælpsomt for 
flere frivillige i klubben, som vi behøver flere af. Forslag fra Milton. 
Dialog omkring frivillighed, hvis man ikke dukker op så kan der betales for en vagt. 
Tydelighed i at det bliver forventet at man laver frivilligt arbejde i klubben og tager vagter i 
kiosken og Gl isdisko. 

 
EZer bestyrelsesmødet har bestyrelsen valgt at konsGtuere sig som følger: 
Forperson: Christopher Kaas Ibsen 
Næsporperson: ChrisGan Heetkamp 
Kasserer: Patricia Klingenberg Enevoldsen 
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Anne Louise Hyldgaard Bach 
Dan Autzen 
Kåre Knudsen 



Mia Marker Forsling 
Rasmus Klingenberg Enevoldsen 
SGne Sandstrøm Christensen 
 
Suppleanter: 
Louise Helt 
Lars ChrisGansen Warncke 
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